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Zpráva předsedy Boxerklubu ČR

Vážení členové Boxerklubu, vážení hosté, 
jak si jistě všímáte přímo v jednotlivých pobočkách, neustále se snižuje členská základna. Jak se snižuje
počet členů, tak se i úměrně snižuje počet vrhů, což samozřejmě ovlivňuje i finanční prostředky, 
které získáváme z Plemenné knihy z vydaných průkazů původu. 

Vzhledem k tomu, že již po několik let zpracovávám za Boxerklub ČR roční statistiku pro Atibox vím, 
že tento trend se netýká pouze České republiky. Je „uspěchaná doba“ a lidé mají méně a méně času 
na svoje koníčky. O to víc si cením našich členů, reprezentantů a vystavovatelů, kteří mají úspěchy a skvěle
reprezentují Boxerklub České republiky. Chtěla bych jim touto cestou poděkovat a popřát jim, aby jim jejich
nadšení vydrželo i nadále!  

Každý člen výboru má na starost svou část činnosti Boxerklubu, o níž vás budou informovat, ale přesto
musím do jedné oblasti zabrousit, a to konkrétně do oblasti výcvikové. Na letošním mistrovství světa Atibox
IGP 2019 v Itálii byl pořadatelem oceněn pan Miloslav Auterský se psem Verdi Si-Er. Tato dvojice reprezen-
tovala Českou republiku na Atiboxu již 6x, vždy se splněným zkouškovým limitem, což je dle dostupných
podkladů ojedinělý případ. Gratulujeme. 

Děkuji Vám všem, že jste přijeli na dnešní plenární zasedání a přeji Vám mnoho chovatelských úspěchů. 

Alena Šefelínová
předseda Boxerklubu ČR
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